
Torpa Skogs Tomtägareförening 

Har en önskan om att man på protokollet för årsmötet per Capsulam redogör vad status / ställningen 
är när det gäller den så kallade ”parkavverkningen”  

I vilken status har avverkningen i dags datum. Tycker att det verkar som att man har avverkat de 
allmänna ytorna söder om Hyttavägen och att man ej har börjat på dom allmänna ytorna norr om 
Hyttavägen- Är det så det ligger till i dag? 

 I protokollet från styrelsemötet 2020-08-15 blir jag mycket förvånad till skrivningen ”Hitintills 
avverkat på allmänningar 1200 m3 ved, uppskattad mängd kvar att avverka 1600 m3. 

För dom 1200 m3 har Mälarö Timber hållit på från sep. 2016 till sep. 2020 i 4 år, alltså 300 m3 per år. 
Skulle det vara 1600 m3 kvar kommer vi att dras med detta i ytterligare 5,3 år till. 

Kan den redovisade volymen vara rätt. Och det kan väl inte vara medlemmarnas intresse att  
parkavverkningen som enligt kontraktet mellan Mälarö Timber och Torpa Skogs tomtägareförening 
skulle starta sep. 2016 och vara klart i mars 2017. Skall behöva ta 5,3 år till. 

Som en detalj enligt avverkningsplanen finns redovisade volymer per skog. Totalt 2305 m3 och av 
den summan utgör skogarna norr om Hyttavägen (Horsfjärdsskogen, Viktoriaskogen, Urvägsberget 
och Notvarpsvägen) 568,6 m3. Dom 1600 m3 enligt ovan kan väl inte vara rätt? 

I ovan nämnda protokoll står att ”Ekonomisk rapport från Mälarö Timber visar på ett belopp att 
erhåll om 96.000:- Vad finns det för plan på utbetalning av den summan? 

Nu är det på hög tid att styrelsen stampar ner foten och kommer till ett avslut på detta med den så 
kallade Parkavverkningen. 

Detta är anledningen till att jag anser att något måste ske nu, och inte skjutas till nästa årsmöte. 

Bill Lundgren 
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